
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE ÚZEMNÍHO ROZVOJE A VÝSTAVBY RADY 

MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 9 KONANÉ DNE 19.9.2012 
Přítomni: Bc. Jan Váňa, Mgr. Jiří Vávra, Ing. Marek Doležal, Markéta Dostálová, Mgr. Alena Firmanová, 
Miloslav Hanuš, Ing. Tomáš Kubík, PhDr. Rudolf Roub,  ing. arch Jaroslav Tomšů, MUDr. Jan Trnka 
Ph.D., Ing. Radim Šenk MBA, RNDr. Petr Pišoft Ph.D.,  (ostatní členové komise byli omluveni) 

Komise byla usnášení schopná. 

Hosté: tajemník KURV  

Návrh programu: 

1. Představení studentky Bc. Michaely Fišerové a její práce na FA CVUT ve vztahu k 
P9  

2. Posouzení změny územního rozhodnutí stavby Obytného souboru Hrdlořezy, k.ú. 
Hrdlořezy, při ul. Hrdlořezská který je stavbou jako výjimečně přípustnou 
(posouzení stavby jako výjimečně přípustné – 60% převyšuje funkce bydlení)  

3. Novostavba Sportohotelu při ul. Zásadská, Desenská jako stavba výjimečně 
přípustná  v daném území 

4. Na vědomí rozvoj staveb ve výrobním  areálu spol. Fiorini international czech 
republic spol. s r.o. při ul. Pod šancemi  

5. Různé -  
 

 

Program schválen všemi přítomnými všemi 14 členy. 

BOD Č.1. 
Studentka představila vizi. 

BOD Č.2. 
Komise souhlasí se stavbou jako výjimečně přípustnou dle předloženého projektu. 

PRO: 10  

PROTI: 0 

ZDRŽELI SE : 3 

NEHLASOVALA : 1 

BOD Č.3. 



Komise požaduje přesunutí daného bodu na další jednání komise z důvodu osobního obeznámení se 
členů komise s daným územím. 

PRO: 13  

PROTI:  

ZDRŽELI SE :  

NEHLASOVALA : 1 

BOD Č.4. 
Komise bere na vědomí daný projekt 

BOD Č.5. 
Komise souhlasí se stavbou jako výjimečně přípustnou dle předloženého projektu.  

Komise podmiňuje souhlas vyřešením stávající dopravy v klidu na daném pozemku dle přeloženého 
zákresu do katastrální mapy. 

PRO: 13  

PROTI:  

ZDRŽELI SE : 1 

BOD Č.6. 
Různé : 

Pan Trnka žádá o zpracování studie prostoru Náměstí OSN při ul. Freyova. 

Komise doporučuje vypsání  studentské soutěže a komunikaci s akademickou půdou. 

PRO :  6 

PROTI : 4 

ZDRŽELI SE : 4 

Různé : 

Pan Paclík požaduje řešení vybudování školky U Elektry, Poděbradská.  

Pan Doležal sdělil, že studie již existuje, bude předložena na další komisi.  

B.C.D. přijde na další komisi, aby předložil návrh na přispění školky v okolí tohoto developera.  

  

Zapsal: Ing. Karel Horejš 

E-mail: horejsk@praha9.cz 

Příloha: prezenční listina 



Termín příští komise: 17.10.2012 v 16.30 hod. 2. NP nové radnice v zasedačce č. 203a ÚMČ Praha 9 
v Sokolovské ulici č. 14/324. 


